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Protokół Nr 9/2018

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego

odbytego w dniu 08października 2018 roku.

Przewodniczący Komisji Clrzegorz Baran otworzył posiedzenie i na wstępie powitał

członków Komisji.

Stwierdził on, Że na stan 5 członków Komisji w posiedzeniuudział'bierze 4 co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych decyzit.

W posiedzeniu nie uczestniczył' radny Jarosław Kaczmarek.

Lista obecnoŚci stanowt załącznIk nr 1 do protokotu.

Następnie Przewodni cząca Komisj i powitat :

- Inspektora w lJrzędzie Gminy Joannę Dąbrowską

- Podinspektora w lJrzędzie Gminy Wojciecha Domańskiego,

Lista obecności stanowt zał'ączniknr 2 do niniejszego protokotu.

Do protokołuzpoprzedniego posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu

I2wtzęśnia2018 roku nie zgloszono iadtychuwag i został onprzyjętyjednogłośnie.

Następnie Komisja jednogłośnie prz51ęłaprzesł.arty wraz z Zaproszęnlami porządek

posiedzenia w następuj ącym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Ęrzlęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.

4. Informacja na temat skutków suszy na terenie Gminy Fałków w 2018 roku.

5. Wyjazdw teren w celu zapoznania się z moiltwością realizaĄi wniosku zawarIego w

piśmie mieszkańców ulicy Modrzewiowej w Fałkowie tj, przejęciaprzez Gminę

nieruchomoŚci w celu wykonania drogi dojazdowej do ich posesji.

6' Wnioski izapytania. sprawy róine.

7. Podsumowanie pracy Komisji za okres mijającej kadencji Rady Gminy.

8. Zakonczenie posiedzenia.

Porządekposiedzenia stanowi załącznlknr 3 do protokołu.



Ad.pkt.4.

Na wstępie głos zabrał.a Joanna Dąbrowska i omówiła temat dotyczący suszy

w uprawach rolnych na terenie Gminy.

Zarządzentem ff 27l2OI8 Wójta Gminy Fałków z dnia 2 lipca 2018 r. została

. powołana komisja ds. szacowania strat w gospodarstwach rolnych i dziaŁach specjalnych

produkcji rolnej oraz budynkach mieszkalnych, w których wystąpiły szkody spowodowane

przęZ niekorzystne zj awiska atmosferyczne.

Komunikatęm z dnta 2 |tpca 2018 r. Wójt Gminy poinformował mieszkanców, Że na

terenie gm. Fałków wystąpiło niekorzystne zjawisko atmosferyczne w postaci SuSZy t na|eŻy

składaó wnioski o oszacowanie strat w gospodarstwach rolnych.

Do tutejszego Urzędu wpłynęło 9 wniosków od osób posiadających grunty na terenie Gminy

Fałków Z czego w 7 przypadkach doszło do szacowania strat przęz Komisję.

Starty dotyczyty gatunków roślin uprawnych, tj. zboza oztme t zboza jare.

Powierzchnia upraw dotkniętych klęską wyniosła 8,64 ha a szacunkowa wartość strat

w1miosła 8I95,I5 zŁ.

Na zakończenieudzieliła ona dodatkowych wyjaŚnień i odpowiedzińa na pytania dotyczące

omawianego tematu.

Ad.pkt.S.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabraŁ'a Przewodnicząca Rady Gminy Anna

Pluta, która zwróciła się o wlĄę lokalną Komisji na budowie chodnika na ulicy Cmentarnej w

Czermnie w celu sprawdzeniazakycia studni kanalizacyjnej oraz ułożenia chodnika.

Komisja wraz z pracownikiem Urzędu Gminy ds. drogownictwa Wojciechem

Domańskim udała się w teren do Czermnaoraz Fałkowa na ulicę Modrzewiową.
" Po powrocie ztęręnuodbyła się dalsza częŚć posiedzęniapodczas którego omówiono

ustalenia z pobytu w terenie.

odnośnie chodnika na ulicy Cmentarnej w Czermnie Komisja proponuje w miarę

możliwości zwęŻenie chodnika na wysoko Ści znĄdującej się tam studni karla|izacyjnej do

wymiaru chodnika położonego przy pozostaŁej części tej nieruchomości'

Natomiast odnośnie tematu poruSzonego w piśmie przez mieszkańców uiicy

Modrzewiowej w Fałkowie Komisja proponuje zasięgnięcie opinii radcy prawnego co do

możliwości nieodpłatnego przejęciaprzez Gminę od mieszkańców części nieruchomoŚci na

' 
potrzeby przedłuŻenia do ich posesji istniejęcej już drogi (na ulicy ModrzewiowĄ oraz

Akacjowej) w Fałkowie.



Ad.pkt.ó.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrali:

Radny Jan Rutowicz,ktory zwróc1ł się o przesiawienie w inne miejsce znakuznazwq

miejscowości Poręba.

. Radny GrzegorzBaranzwroęił. się o wycięcie zakrzaczenprzy drodze gminnej w

miej scowości Szreniawa.

Ponadto wnioskowano o interwencję w sprawie za|egających śmieci przy cmentarzu

parafialnym w Fałkowie.

Ad.pkt.7.

Następnie g|os zabrał Przewodniczący Komisji Grzegorz Baran i odc4Ąat.

sprawozdanie zpracy Komisji Rozwoju Gospodarczego w okresie kadencji

\: 2014-2018.

W omawianym okresie Komisja odbyła łączrne 43 posiedzenia w tym 10 wspólnych z

pozostałymi Komisjami Rady Gminy, 1 wspólne z Komisją Spraw obywatelskich i 6

posiedzeń z wyjazdem w teren.

W posiedzeniach Komisji opróczjej członków uczestniczyli równieŻ:Wójt Gminy, Zastępca

Wójta jednocześnie Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy jak równięŻ osoby referujące

poszczegó|ne tematy na posiedzeniach orazuczestniczące w wyjazdach w teren.

Na zakończenięPrzewodntczący C:rzegorz Baran podziękował członkom Komisji za

zaangazowane w prace Komisji w mijającej kadencji.

Podziękował on również Wójtowi Gminy orazpracownikom Urzędu Gminy jak równięŻ

wszystkim uczestńcząc).m w posiedzeniach za pomoc w realizacji zadannaleŻących do

.v Komisji Rozwoju Gospodarczego.

Spraivozdanie stanowi załączntknr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.8.

P o zr eaIizowaniu przyjętego porządku Przewodni czący Komisj i podziękował

wszystkim za udział. i zarrkn$ posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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